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Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

05. februar 2024 kl. 16:15-18:15  

 

STED 

Personalerummet 

 

DELTAGERE 

Hans Henrik Petersen, Christian Bülow, Linette Rønne Møller, Anders Knudsen 

 

Afbud: Thomas Petersen, Emilie Baldur Hansen, Vivi Guldager, Pernille Koefod Steen Lenzner, Randi 

Stokholm 

 

Dagsorden: 
 

1) Fra elevrådet 
Uddybende beskrivelse:  
Elevrådet fortæller om deres arbejde. 

 
Referat: 

Elevrådet arbejder stadig med skoleboden. Det kører rigtig fint. Der kan dog være 

noget med køerne. Affaldssortering har eleverne også taget på sig og er 

ambassadører for vores nye system.  

Der har været afholdt trivselstopmøde, hvilket gik rigtig godt. 

Elevrådet vil gerne arbejde med orden på skolen og herunder toiletforhold. 
 

 

 

2) Værdier 
Uddybende beskrivelse:  
Personalet har arbejdet med at beskrive og definere skolens værdier. Se vedhæftede. 

 
Referat:  

Gennemgang af det foreløbige arbejde. Elevråd og personale kommer med input 

til forældredelen. Hvad synes eleverne at forældrene kan gøre? Hvad synes 

personalet at forældrene kan støtte op? Stikord fra dette arbejde tages op i sb 

og kvalificeres. Arbejdet søges færdiggjort i dette skoleår. 
 

 

 

 

3) Valg til Skolebestyrelsen 
Uddybende beskrivelse:  
Nyrupskolen har forskudt valg til Skolebestyrelsen, hvilket vil sige, at halvdelen af 
forældrerepræsentanter er på valg nu (se også vedhæftede). 

 
Referat:  

DATO 

05. februar 

2024 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Anders Knudsen 

Nyrupskolen 

Telefon, direkte: 59 53 46 04 

Kalundborg Kommune 

Nyrupvej 99 

4400 Kalundborg 
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Der kommer en plan fra kommunen primo marts. Vi søger aktive forældre. AK 

lægger opslag på Facebook og SB talermed/”prikker” til dem de kender der kunne 

være interesserede. 

 

 

4) Emneforslag til dialogmøde 
Uddybende beskrivelse:  
Børne og Familieudvalget efterlyser Skolebestyrelsernes forslag til emner der ønskes drøftet på 
dialogmøde den 10. april. Deadline for indsendelse af forslag er den 14. februar. Se bilag. 

 
Referat:  

Elevernes fysiske arbejdsforhold, især toiletforhold. 

Mere fleksibel rengøring på skolerne. 

Ønske om at pedellerne hører under skolerne for at sikre ejerskab. 

Ønske om at lære fra de bedst præsterende skoler i Danmark, evt. ved 

studiebesøg eller lignende. 

Ønske om særlig indsats for fagligt dygtige elever lokalt. 

 

 

 

5) Budget 2024 
Uddybende beskrivelse:  

 
Referat:  

Gennemgang af regnskab for 2023 og forklaring på underskud, som ledelsen 

forfølger i økonomiafdelingen. 

Gennemgang af budget 2024. Budgettet tages på til beslutning på kommende 

møde. 

 

 

6) Status på SFO’en 
Uddybende beskrivelse:  

 
Referat:  

Ny pædagog ansat pr. 1. april. Der var 50 ansøgninger. 

Recertificering af DGI med fokus på leg. 

Stadig mange indmeldte børn.  

 

 

 

7) Nyt fra Skoleledelsen 
Uddybende beskrivelse:  

 
Referat: 

Kommunen har opsagt rengøringsaftalen med KN-Rengøring, og hjemtager 

opgaven. Hvordan det vil påvirke os, vides endnu ikke.  

Vi er i personalegruppen ved at evaluere teams og teamsamarbejde og vil evt. lave 

mindre justeringer ud fra de erfaringer vi allerede har gjort os. Vi evaluerer i hhv. 

Med-udvalg og på personalemøde, samt lærermøde den 20. februar. 

I foråret skal vi lave updates på beredskabsplaner; både mht. brand og i tilfælde 

af brownouts. 

Boden er i gang igen, og elevrådet kører den. 

I foråret vil vi have fokus på kommunikation fra skolens side. Vi trænger til en 

debat om hvilke informationer der tilgår hjemmene og hvornår disse skal komme, 

samt en drøftelse af ordvalg og hvornår man med fordel kan ringe i stedet for at 

skrive. 
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På 6. årgang- har vi sat en særlig indsats i værk, da vi oplever en del uro omkring 

klassernes sociale liv. Ud over en indsats fra en af kommunens inklusionsvejledere, 

har vi et samarbejde med PLAY, der har rigtig gode erfaringer med at arbejde med 

elevers trivsel. 

Vi er i forbindelse med budget 2024 også godt i gang med de første overvejelser 

omkring næste års fagfordeling. Denne påbegyndes medio marts. Vi regner ikke 

med, at det nye folkeskoleudspil vil nå at kunne få væsentlig effekt på det 

kommende skoleår, men det er naturligvis ikke helt sikkert – vi følger udviklingen 

nøje. 

Trivselstopmøde den 20. januar hvor elevrådet og Linette deltog. Vi var i TV2 Øst 

og lokalaviserne – flot klaret! 

 

 

8) Eventuelt 

Intet. 

 


